
Oroszlány Város Önkormányzata  

Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

 

10/2018. ESZB 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült:  Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2018. október 11-ei, nyílt 

üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen voltak: dr. Mátics István elnök, Hermann Istvánné, Módi Miklós és Torma 

Lajos bizottsági tagok 

 Somoskői Lászlóné jegyzőkönyvvezető 

 

Távol voltak: Hezler Gabriella, Süli Ildikó és Vargáné Vojnár Katalin bizottsági 

tagok 

 

Meghívottak: A mellékelt jelenléti ív szerint  

 

dr. Mátics István elnök köszöntötte a jelenlévőket és a bizottság ülését 15 órakor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt, majd 

ismertette a meghívóban kiküldött napirendi pontokat. Elmondta több dologról kíván tájékoztatást 

kíván adni „Egyebek” napirend alatt. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendről.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta a 

napirendet és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

161/2018. (X.11.) ESZB határozata 

a napirendről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 2018. 

október 11-ei, munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  
Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2018. október 16-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

2. Egyebek 

 

Zárt ülés: 

3. Egyedi szociális kérelmek elbírálása  

 

Felelős: dr. Mátics István elnök 

 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző 15 óra 2 perckor megérkezett a bizottság ülésére. 
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1. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2018. október 16-ai ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

15 óra 3 perckor Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag megékezett a bizottsági ülésre, a jelenlévő 

bizottsági tagok száma: 5 fő. 

 

dr. Mátics István elnök elmondta, az anyagban szerepel a szociális tűzifáról szóló tájékoztatás. 

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, az idén 81 kérelem érkezett. A Vértesi Erdő Zrt.-től 

árajánlatot kértek, 17.500 Ft/m3 + ÁFA, plusz 4.000 Ft/m3 + ÁFA a szállítási költség. Így 2.211.705 Ft 

az összköltség. Fedezet van az összegre, november elején osztják ki a tűzifát. Kérdésre elmondta, hogy 

tavaly 95 kérelem érkezett.  

 

Torma Lajos bizottsági tag kérdése az volt, hogy azokkal a fákkal, amit kivágnak az út- és 

járdafelújítások során, mi történik. Tavaly is említette már, szerencsés lenne, ha a szociális szolgálat 

megkapná ezeket a fákat és azt szétosztanák a rászorultaknak. 

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, erről nincs információja.  

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, dr. Mátics István elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak arról, hogy támogatják a tűzifa osztását.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta a 

javaslatot és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

162/2018. (X.11.) ESZB határozata 

szociálisan rászorultak részére történő tűzifaosztásról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

javasolta a Képviselő-testületnek, hogy a szociálisan rászorultaknak a 2018. évi költségvetés települési 

támogatás előirányzat terhére tűzifa osztásáról gondoskodjon. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök  

 

2. NAPIRENDI PONT:     Egyebek 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy a fogorvosi székekkel kapcsolatban a végső ajánlatokról 

készített táblázatot helyben kiosztással megkapták a bizottsági tagok. Múlt hét pénteken tárgyalta a 

kiválasztási munkacsoport a napirendet. A munkacsoport ülésén az a döntés született, hogy a Pénzügyi 

Bizottság véleményezze, és ha van rá lehetőség, a meglévő előirányzat kerüljön kiegészítésre abból a 

célból, hogy egyidejűleg 2 fogászati széket szerezzenek be. Ha megnézik az ajánlatokról készített 

összefoglalót, a számok azt a célszerűséget mutatják, ha egyidejűleg kettő kezelőegységet vesznek, 

akkor alacsonyabb db árat sikerül érvényesíteni. Ez minden ajánlatból megállapítható. Az Aladdin 

Medical Kft. és a Medi-Cont Kft. a Chirana kezelőegységre adott ajánlatot, amit a tavalyi év folyamán 

a két körzetbe beszereztek. Dr. Radics Ágnes fogorvos javasolta a Dent-East Kft.-t is megkeresni. A 

munkacsoport ülését követően megkereste a Dent-East Kft.-t, hogy két kezelőegység vásárlása esetén 

érvényesít-e kedvezményt, a táblázatból látható, hogy igen. Hasonló kedvezményes ár érhető el a 

másik két típusnál is. Dr. Radics Ágnes fogorvost megkereste a műszaki tartalmat illetően is, melyik 

kezelőegység beszerzése javasolt. Megfontolásra javasolta az amerikai kezelőegység beszerzését is, 

hiszen azt az Egyesült Államok hadseregének fejlesztették ki, azok tartalmazzák az amalgám 
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szeparátort is, és rendkívül üzembiztosak. Arról kellene most állást foglalnia a bizottságnak, hogy 

javasolja-e a munkacsoporthoz hasonlóan egyidejűleg két kezelőegység beszerzését. A képviselő-

testületi ülésig a többi fogorvost is megkeresik a műszaki tartalmat illetően. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag kérdése az volt, hogy a szervizelést ki végezné, van e megbízható 

szervízhálózat? 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy a forgalmazó szervizel, egyes tartozékokra 5 év, míg 

más tartozékokra 1-2 év garanciát adott.  

 

dr. Mátics István elnök elmondta, hogy az amerikai gyártmányú fogászati székkel kapcsolatban 

voltak aggályai, de ha a doktornőnek ez megfelel, mivel ő fog vele dolgozni, megfontoltan tesz majd 

javaslatot. Ha neki nem lesz kifogása, nekik nem igen lehet. Tájékoztatásként elmondta, hogy két 

készülék vásárlására az után keletkezett javaslat, hogy az egy gépre kért árajánlat meghaladta a 

költségvetésben szereplő összeget és a másik készülék is azonos, rossz állapotban van.  

 

Módi Miklós bizottsági tag elmondta, korábban arról olvasott, hogy a most használatos kezelő 

egységeket idén le kell cserélni.  

 

dr. Mátics István elnök elmondta, hogy 2018. január 1-jétől amalgám szeparátorral ellátott gépet 

lehet csak üzemeltetni. Amit tavaly vettek, azokban ez még nincs beszerelve, de akkor ez a rendelet 

még nem volt érvényben. A rendelet arról szól, hogy 3-4 éven belül el kell látni szeparátorral azokat a 

gépeket, amik még január elseje előtt lettek beszerelve, tehát nem a gépek cseréjéről van szó.  

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, dr. Mátics István elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak arról, hogy javasolják két kezelőegység vásárlását azzal a műszaki tartalommal, 

amit a korábbi kiírásban megjelöltek. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta a 

javaslatot és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

163/2018. (X.11.) ESZB határozata 

fogászati kezelőegységek beszerzéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

javasolta két fogorvosi kezelőegység vásárlását azzal a műszaki tartalommal, amit a korábbi műszaki 

kiírásban megjelöltek. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök  

 

dr. Mátics István elnök tájékoztatta a bizottságot arról, hogy a szakorvosi rendelőintézet mintegy 50 

M Ft összegű támogatást kér az önkormányzat 2019-es év költségvetése terhére azzal a céllal, hogy a 

rendelkezésre álló közel 50 M Ft-tal a radiológiát korszerűsítsék. Egyeztetett az orvosokkal, 

asszisztensekkel, valamint a karbantartó cég vezetőjével is. Összességében azt a véleményt alakította 

ki, hogy a jelenlegi röntgenberendezések nem korszerűsíthetőek, a technika fejlődése meghaladta a 

készülékek működését. Majd rövid szakmai beszámolót tartott a gépek működéséről. A gépek 

cseréjének indokoltságát körbejárta és azt a véleményt alakította ki, hogy a gépek megértek a cserére. 

Utána kell járni, hogy mi az a pénzügyi konstrukció, amivel a támogatást meg lehet valóstani.  

 

Torma Lajos bizottsági tag jelezte, a médiában elhangozott, hogy sok orvosi intézmény kap gépeket, 

sok fejlesztést valósítanak meg. Kérdése az volt, nem tudnak-e ennek utánajárni? 

  

15 óra 30 perckor dr. File Beáta jegyző megérkezett az bizottság ülésére. 
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dr. Mátics István elnök elmondta, azt a tájékoztatást kapták, hogy van 45 M Ft-ja az intézetnek, hogy 

honnan, arra nem kérdezett rá.  

 

Hermann Istvánné bizottsági tag kérdése az volt, ez egy komplett vagy több egység? Ez nem 

tükröződött a kérelemben.  

 

dr. File Beáta jegyző elmondta, a szakrendelő kérése az volt, hogy egy 50 M Ft-os támogatást 

biztosítson az önkormányzat a 2019-es költségvetésében. Nem csak gép vásárlásról, hanem felújításról 

is szól a kérelmük, de egy közbeszerzést szeretnének indítani, ezért szándéknyilatkozatot kérnek. A 

legutolsó Pénzügyi Bizottsági ülésen próbáltak a gazdasági igazgatótól tájékozódni, de válaszokat nem 

kaptak. dr. Mátics István képviselő megvizsgálta a létjogosultságot, most arról kellene dönteni, hogy 

indokolt-e vagy sem a gépek cseréje. Ezt követően menne a Pénzügyi Bizottság elé a kérelem. Még 

bizonytalan, hogy mit tud ezzel az igérvénnyel kezdeni a szakrendelő. Kérdésre elmondta, hogy még 

idén indulna a közbeszerzési eljárás. Javasolta, hogy a szakmai javaslatról döntsenek.  

 

Hermann Istvánné bizottsági tag az eszközbeszerzést érti, de a felújításra miért tőlük kérnek 

támogatást?  

 

dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy a teljes költségvetésben szerepelt a felújítás, de annak az értékét 

pontosan nem tudja, kb. 20 M Ft körül van.  

 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag elmondta, hogy a felújítás kifizetését lehet ütemezni, ez a 

szerződéstől függ. 

 

Torma Lajos bizottsági tag véleménye az volt, mivel indokolt a beszerzés, a bizottság javasolja a 

Pénzügyi Bizottságnak, hogy vizsgálja meg a pénzügyi fedezetet és tegyen javaslatot az összeg 

tervezésére a költségvetésben.  

 

Hermann Istvánné bizottsági tag kérdése az volt, hogy utólag lesz e információjuk arról, hogy mire 

költötték a támogatást. 

 

dr. File Beáta jegyző elmondta, ha támogatási szerződést kötnek, akkor elszámolási kötelezettsége 

keletkezik a rendelőintézetnek. 

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, dr. Mátics István elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak arról, akceptálják az Oroszlányi Szakorvosi és Ápolási Intézet röntgen 

helyiségeinek és berendezéseinek felújítását annak érdekében, hogy korszerű, a XXI. századi 

feltételeknek megfelelő radiológiai egység jöhessen létre. Felkérik a Pénzügyi Bizottságot és a 

Képviselő-testületet, hogy lehetőségeihez mérten gondoskodjon a pénzügyi feltételek biztosításáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta a 

javaslatot és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

164/2018. (X.11.) ESZB határozata 

az Oroszlányi Szakorvosi és Ápolási Intézet kérelméről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

akceptálja az Oroszlányi Szakorvosi és Ápolási Intézet röntgen helyiségeinek és berendezéseinek 

felújítását annak érdekében, hogy korszerű, a XXI. századi feltételeknek megfelelő radiológiai egység 

jöhessen létre. Felkérik a Pénzügyi Bizottságot és a Képviselő-testületet, lehetőségeihez mérten 

gondoskodjon a pénzügyi feltételek biztosításáról. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök  
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15 óra 44 perckor Dr. Molnár Miléna aljegyző elhagyta a bizottság ülését.  

 

dr. Mátics István elnök elmondta, hogy a tegnapi Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság ülésén 

került szóba a szociálisan rászorult tanulók támogatása. Jelen szabályozás szerint a gimnáziumban 1 fő 

és összesen is csak 4 fő felelt meg a jelen szabályozásnak. Javasolták, hogy az Egészségügyi és 

Szociális Bizottság tegyen javaslatot a rendelet módosítására. A rendelet eddig a nyugdíjminimumhoz 

kötötte az adhatóság feltételeit, melyhez képest a keresetek nőttek. Életszerű, hogy a rendeletet 

módosítsák. Javasolta, hogy a decemberi Képviselő-testületi ülésre készítsék elő a rendelet-tervezetet, 

amit 2019. január 1-jétől alkalmazhatnak. 

 

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, dr. Mátics István elnök kérte a bizottságot 

szavazzanak javaslatáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta a 

javaslatot és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

165/2018. (X.11.) ESZB határozata 

a 4/2015. (II.28.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

javasolja, „A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól 

szóló 4/2015. (II.28.) önkormányzati rendelet” 11. §-ában szereplő tehetséges, szociálisan rászoruló 

tanulók ösztöndíj támogatása feltételeinek felülvizsgálatát a decemberi Képviselő-testületi ülésre. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök  

 
 
További kérdés, hozzászólás nem volt, ezért dr. Mátics István elnök 15 óra 47 perckor a bizottság 

nyílt ülését bezárta és zárt ülést rendelt el.  

 

K.m.f. 

 

 

 dr. Mátics István  

 elnök  bizottsági tag  

 

 

 

Somoskői Lászlóné 

jegyzőkönyvvezető 


